

新堂啟鑰主日崇拜 New Building Opening Ceremony Sunday Worship

2011年11月6日上午10時

宣 召
Call to Worship

領會
Liturgist

歷代志下 II Chronicles 2:4-6

4 我要為耶和華我神的名建造殿宇，分別為聖獻給他，在他面前焚燒美香，常擺陳設餅，每早晚、安息日、月朔，並耶和華我們神所定的節期獻燔祭。這是以色列人永遠的定例。
Now I am about to build a temple for the Name of the LORD my God and to dedicate it to him for burning fragrant incense before him, for setting out the consecrated bread regularly, and for making burnt offerings every morning and evening and on Sabbaths and New Moons and at the appointed feasts of the LORD our God. This is a lasting ordinance for Israel.

5 我所要建造的殿宇甚大，因為我們的神至大，超乎諸神。
"The temple I am going to build will be great, because our God is greater than all other gods.

6 天和天上的天，尚且不足他居住的，誰能為他建造殿宇呢？我是誰，能為他建造殿宇嗎？不過在他面前燒香而已。
But who is able to build a temple for him, since the heavens, even the highest heavens, cannot contain him? Who then am I to build a temple for him, except as a place to burn sacrifices before him?

歷代志下 II Chronicles 6:18-21

18 “神果真與世人同住在地上嗎？看哪！天和天上的天，尚且不足你居住的，何況我所建的這殿呢？

"But will God really dwell on earth with men? The heavens, even the highest heavens, cannot contain you. How much less this temple I have built!

19 惟求耶和華我的神，垂顧僕人的禱告祈求，俯聽僕人在你面前的祈禱呼籲。

Yet give attention to your servant's prayer and his plea for mercy, O LORD my God. Hear the cry and the prayer that your servant is praying in your presence.

20 願你晝夜看顧這殿，就是你應許立為你名的居所；求你垂聽僕人向此處禱告的話。

May your eyes be open toward this temple day and night, this place of which you said you would put your Name there. May you hear the prayer your servant prays toward this place.

禱 告
Prayer
讀 經
Scripture

劉再生牧師

Rev. Solomon Liu

錢鷹、江航姊妹

Ying Qian, Jenny Jiang

21 你僕人和你民以色列向此處祈禱的時候，求你從天上你的居所垂聽，垂聽而赦免。

Hear the supplications of your servant and of your people Israel when they pray toward this place. Hear from heaven, your dwelling place; and when you hear, forgive.

詩篇 Psalm 118:20-24, 28, 29

20 這是耶和華的門，義人要進去。

This is the gate of the LORD through which the righteous may enter.

21 我要稱謝你，因為你已經應允我，又成了我的拯救。

I will give you thanks, for you answered me; you have become my salvation.

22 匠人所棄的石頭，已成了房角的頭塊石頭。

The stone the builders rejected has become the capstone;

23 這是耶和華所作的，在我們眼中看為希奇。

the LORD has done this, and it is marvelous in our eyes.

24 這是耶和華所定的日子。我們在其中要高興歡喜。

This is the day the LORD has made; let us rejoice and be glad in it.

28 你是我的神，我要稱謝你；你是我的神，我要尊崇你。
You are my God, and I will give you thanks; you are my God, and I will exalt you.

29 你們要稱謝耶和華，因他本為善，他的慈愛永遠長存。

Give thanks to the LORD, for he is good; his love endures forever.

啟 鑰
Open Gate
讀 經
Scripture

吳文正執事

Deacon Ernest Wu

錢鷹、江航姊妹

Ying Qian, Jenny Jiang

詩篇 Psalm 100:1-5

1 (稱謝詩) 普天下當向耶和華歡呼。

Shout for joy to the LORD, all the earth.

2 你們當樂意事奉耶和華，當來向他歌唱。

Worship the LORD with gladness; come before him with joyful songs.

3 你們當曉得耶和華是神；我們是他造的，也是屬他的；我們是他的民，也是他草場的羊。

Know that the LORD is God. It is he who made us, and we are his; we are his people, the sheep of his pasture.

4 當稱謝進入他的門，當讚美進入他的院；當感謝他，稱頌他的名。

Enter his gates with thanksgiving and his courts with praise; give thanks to

him and praise his name.

5 因為耶和華本為善，他的慈愛存到永遠；他的信實直到萬代。
For the LORD is good and his love endures forever; his faithfulness continues through all generations. Give thanks to the LORD, for he is good; his love endures forever.

進 堂	32 萬代之神	會眾
Enter Church	God of Our Fathers	Congregation
頌 讚	551 榮耀歸與最高神	會眾
Praise	Gory to God in the Highest	Congregation
	6 祢真偉大	
	How Great Thou Art	
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	路加福音 2:13-14	會眾
Scripture	Luke 2:13-14	Congregation
主 餐	526 在主聖桌前	劉再生牧師
Communion	Here, at Your Table, Lord	Rev. Solomon Liu
	哥林多前書 I Corinthians 11:23-29	
唱 詩	299 奇異恩典	會眾
Praise	Amazing Grace	Congregation
獻 詩	10 偉大的主 Great Is the Lord	詩班
Choir	敬畏主，祂必帶路	Choir
	Revere the Lord And He'll Lead You	
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	至高榮耀歸與神，喜樂平安人蒙恩	劉再生牧師
Sermon	Glory to God In the Highest, and On Earth Peace, Good will Toward Men.	Rev. Solomon Liu
唱 詩	339 向高處行	會眾
Praise	Higher Ground	Congregation
奉 獻		Cecilia, Daniel
Offertory		Steven, Brian
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年十一月六日 November 6th, 2011



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773	6135 Holiday Lane North Richland Hills TX 76180 (817) 581-9111 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王 鴻傳道 (626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131	

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 感謝讚美恩主保守與賞賜，今日為新堂啟鑰崇拜。願一切尊貴、榮耀、權柄與感恩，都歸至高上帝。
3. 上主日有陳定宇先生(王美惠姊妹令郎，在Houston進修)初次參加崇拜，感謝主，願主賜福保守。
4. 週三(11/9)禱告會分區舉行，請參加。
5. 週五(11/11)團契聚會為「幸福婚姻與家庭」座談會，由馮元震弟兄分享「從餐桌禮儀談起」，請參加。
6. 週六(11/12)7:30PM，福和市華人浸信會舉辦「陳明輝牧師音樂佈道會」，請參加。(4625 Granbury Rd, Fort Worth, TX 76133)
7. 感恩節愛筵暨金秋聯歡晚會將於11/19(週六)下午6:00舉行。既是福音聚會，也有烹飪比賽，請邀友參加。
8. 湯重蔭姊妹日前被車撞傷，仍在醫院診治中，請代禱，求主保守醫治。
9. 本週請為以下五個家庭代禱——衛新濰弟兄家、戴玉梅姊妹家、謝玉蓮姊妹家、韓超穎姊妹家、魏忠友執事家。
10. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體——吳文正執事健康。* 周玉蘭姊妹產後復元。* 遠行肢體——董秀珍姊妹、施佩君姊妹闖家在中國；古柏恩執事伉儷在宣教工場。* 在外地學子——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

November 9, 16, 23	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting 週三家庭禱告會	Ernest Wu 吳文正執事家	John Wei 魏忠友執事家	Alan Yam 任偉良執事家

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Praise and thank Lord for His watch over and provision, to we celebrate new church completion. May the Majesty, Glory, Power and Thanksgiving be to God in the highest.
3. Last Sunday, Mr. Jeff Chen (Sis. June Wang' son, study in Houston) come to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless him.
4. Wednesday (11/9) prayer meeting will be held at different homes, please attend.
5. Friday (11/11) fellowship will be the Happy Family and Marriage seminar, Bro. Tiger Feng will share "The Table Manner" to us.
6. Saturday (11/12) 7:30PM, the Joshua Chan Music Evangelical Conference will be held at Chinese Baptist Church of Fort Worth, please invite friend to attend. (4625 Granbury Rd, Fort Worth, TX 76133)
7. Next Saturday (11/19), the Thanksgiving Love Feast and Gold Autumn Festival will be combined at 6:00 PM. It is a evangelical meeting with potluck competition. Please invite your relatives to attend.
8. Sis. Janet Tang was injured by car hitting few days before, she is still in hospital for observation and treatment. Please lift up her to Lord's healing.
9. Please pray for five families this week: Bro. Xinwei Wei and family; Sis. Michelle

Dai and family; Bro. Raul Flores and family; Sis. Colley Han and family; Deacon John Wei and family.

10. Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: Deacon Ernest Wu's health. Sis. Jojo Chow's recovery. * Those who are traveling — Sis. Xiuzhen Dong, Sis. Peijun Shi's family in China; Dennis and Mary Krueger in mission field. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, and Scott.

主日崇拜與聚會時間

主日 Sun	週一 AM10:00~10:30 婦女生活美語
AM 9:30~ 9:50 晨 禱 預 備	10:30~12:00 婦女小組聚會
9:50~10:00 會 前 頌 讚	週三 PM 7:30~ 9:00 禱告會(1st, 5th 教會 2nd, 3rd, 4th 分區)
10:00~11:15 主 日 崇 拜	週五 PM 7:30~ 9:30 團契聚會(查經、專題)
10:30~12:20 幼 主、兒 主	成年國、英語
11:30~12:20 全 齡 主 日 學	青年、少年、兒童英語
PM 12:30~ 1:30 主 日 愛 筵	健康專題講座(每季一次)
1:30~ 2:30 詩 班 練 習	週六 PM 7:30~ 9:30 地區小組聚會(每月一次)
中 文 學 校	(第四週五之次日)

上週統計 Last Week's Statistics (2011 年 10 月 30 日)

主日崇拜 Sunday Worship	人	姊妹會 Women Group	12 人
禱告會 Prayer Meeting	10 人	週五團契 Friday Fellowship	---人
奉獻 General Offering	2,701.00	Building	466.00

本週事奉表 This Week's Services (2011 年 11 月 6 日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生生牧師	成主班 Adult	暫停一次
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	幼幼班 Toddler	Sandy, Alan
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主班 Children	Rob, Joshua
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事		
司琴 Pianist	Betty Tong	午 餐 Lunch	陳靄芬、湯衍萃 錢鷹、葉玉卿 李曉明等姊妹
招待 Usher	陳慕全 / 葉玉卿		
Power Point	Louman Huang	11/11 週五團契	劉趙秀娟師母
音控 Audio	邵 勇弟兄	Friday Snack	葉玉卿姊妹 楊錦花姊妹
司獻 Offertory	Cecilia, Daniel Hu Steven, Brian		

下週事奉表 Next Week's Services (2011 年 11 月 13 日)

證道 Sermon	劉再生生牧師	成主班 Adult	福音：劉再生牧師 英語：張治壽牧師
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄	幼幼班 Toddler	Sandy, Alan
領會 Liturgist	張治壽牧師	兒主班 Children	Rob Moore Yuan Wang
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄		
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Cecilia Yip	午 餐 Lunch	李曉明姊妹 林 怡姊妹 楊錦花姊妹
招待 Usher	陳慕全 / 葉玉卿		
Power Point	劉丹輝弟兄	11/18 週五團契	劉再生牧師
音控 Audio	邵 勇弟兄	Friday Snack	杜一平姊妹 林 怡姊妹
司獻 Offertory	Betty, Cecilia Galen & Daniel Hu		